
 
 
 
 
 

Remissvar ACTEA 
 
Moderaterna delar ACTEA - utredningens inriktning i stort. 
 
Det är bra med färre förvaltningar och nämnder samt att vissa strategiska frågor 
lyfts till Kommunstyrelsen. Strategier, Upphandling och detaljplaner bör 
beslutas i KS. Mål och resurser och ansvar måste följas åt och då är uppföljning 
av yttersta vikt. Vi vill ha en mer detaljerad ekonomisk uppföljning i de nya 
nämnderna. Övriga mål måste vara enkelt mätbara samt fokusera på respektive 
nämnds huvuduppgift. 
   
Vi ser positivt på att slå samman kultur och fritidsnämnden likaså att slå 
samman samhällsbyggnad med tekniska. 
 
Nämnder med stora ansvarsområden kräver ett mer effektivt nämnarbete därför 
vill vi att det beaktas i det fortsatta utredningsarbetet. 
 
Vi vill även att SFI och komvux hanteras av arbetsmarknadsnämnden. Ett sådant 
beslut måste dock föregås av en utredning.  
 
Det behöver ytterligare detaljer innan slutligt beslut fattas men med ovanstående 
inriktning är vi moderater med på tankarna i utredningen. 
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